SNEAK PEEK AND FIRST TIME BRANDS AT PREMIUM
ANITA TILLMANN, MANAGING DIRECTOR OF PREMIUM EXHIBITIONS GIVES WEAR A PREVIEW OF THE COMING SEASON

D: Für die Frühling/Sommer 2016 Ausgabe gibt es mehrere Neuerungen im Portfolio der Premium, die vom 8.-10. Juli über die Bühne gehen wird. Wie immer präsentiert die Fachmesse eine große Bandbreite an Mode, von Menswear, Womenswear, Schuhdesign und Accessoires bis hin zu den Luxus- und Pre-Kollektionen für H/W 2015. In dieser Saison gibt es in Halle 2 erstmals eine Kombination aus Active Wear und Loungewear, die dem amerikanischen Street Style Trend folgt - mit dabei sind neue Brands wie der Denimspezialist Koral. 
Zusätzlich ist das neue Konferenzformat der Premium, #FASHIONTECH, am 8. Juli wieder mit an Bord, das im Januar erstmals lanciert wurde und in Zusammenarbeit mit der SEEK organisiert wird, um die Branche über die neuesten Entwicklungen in den Bereichen Mode und Technologie auf dem Laufenden zu halten. Die Partnertickets geben Besuchern die einmalige Gelegenheit, mit der Premium-Eintrittskarte auch SEEK, Bright, Show & Order und, ab dieser Saison, auch den Green Showroom und die Ethical Fashion Show besuchen zu können, die alle über das großartige Shuttlebus-System von Premium und SEEK erreichbar sind. Zu den neuen Marken in dieser Saison zählen AKA, Beaumont Organic, Markus Lupfer, Rebecca Minkoff, Elvine, Beetle Beetle, Witty Knitters und Hancock.

[bookmark: _GoBack]E: Several new developments are added to the Premium portfolio for the Spring/Summer 2016 edition, which takes place July 8th to 10th.  As always, the show will present a wide range of fashion, from menswear, womenswear, footwear and accessories to luxury and pre-collections, sportswear and denim.
Having expanded into luxury and pre-collections for A/W 2015, this season sees Premium integrate active wear and loungewear, inspired by the American street style trend, in Hall 2, including brands like denim specialist Koral. Premium will also bring back its new conference format #FASHIONTECH on July 8th, which launched in January and is organised in collaboration with SEEK to bring the industry up to speed on the latest developments in fashion and technology. Joint ticketing grants visitors with a Premium badge access to SEEK, Bright, Show & Order and starting this season, also to the Green Showroom and the Ethical Fashion Show, all of which are connected by Premium and SEEK’s shuttle system. New brands for the season include AKA, Beaumont Organic, Markus Lupfer, Rebecca Minkoff, Elvine, Beetle Beetle, Witty Knitters and Hancock.

Address: Station-Berlin, Luckenwalder Str. 4-6, 10963 Berlin
www.premiumexhibitions.com
Opening hours/Öffnungszeiten: July 8th to 9thfrom 10am - 7pm.
July 10th from 10am – 6pm.

2ND DAY
www.day.dk

D: Das dänische Damenmodenlabel 2NDDAY wurde 2011 gegründet und ist auf Qualität und Eleganz bei Lederwaren, Mode und Denim fokussiert. Die klare, skandinavische Ästhetik verleiht der Marke und den modernen Kollektionen viel Eigencharakter, der teilweise bis an die Grenzen geht. Ausgehend von Dänemark expandierte die Designermarke dank ihrer Beliebtheit rasch in die Läden vieler Premium Womenswear-Retailer und verfügt über Showrooms überall auf der Welt, einschließlich Europa und in Neuseeland/Australien.

E: Danish womenswear label 2NDDAY launched in 2011, offering leather, tailoring and denim with an emphasis on elegance and quality. A clean Scandinavian aesthetic sets the brand apart, with contemporary collections that aren’t afraid to push the boundaries. The brand has expanded out of Denmark, quickly gaining popularity among premium womenswear retailers and has showrooms worldwide, including across Europe and in New Zealand/Australia. 

TEE LIBRARY
www.teelibrary.com

D: Tee Library ist ein grafisches T-Shirt-Label aus Korea. Seine Inspiration orientiert sich an der Welt der Literatur – wie der Name schon sagt – nicht an der schnelllebigen Kultur wechselnder Trendkonzepte. Die oft exzentrischen und witzigen Grafiken werden als Typografie, Texturen und handgezeichnete Illustrationen dargestellt. Momentan arbeitet die Marke mit 14 Distributeuren und exportiert in rund 30 Länder.

E: Tee Library is a graphic T-shirt label, born in Korea. It takes inspiration from the world of literature – hence its name – rather than changing its concepts according to trends. Often edgy and witty, the graphics come in the form of typography, texture and hand drawn illustrations. The label is currently partnered with 14 distributors, exporting to around 30 countries.  

